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P r o t o k ó ł  Nr XXIX/2022  

z sesji Rady Gminy w Padwi Narodowej 

odbytej w dniu 30 listopada 2022 r.  

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych Rady 

Gminy (jak na liście obecności stanowiącej załącznik do protokołu). 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Robert Pluta – Wójt Gminy, 

- Małgorzata Brożyna – Sekretarz Gminy, 

- Joanna Skopińska-Mycek – Skarbnik Gminy, 

- Edyta Pazdan-Skórska – dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej, 

- Wojciech Rusek – Kierownik Zakładu Wodociągów i Usług 

Komunalnych, 

- Ewa Pańczyk – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, 

- Anna Uzar – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. I. Łukasiewicza, 

- Aleksandra Cimek – Kierownik Domu „Senior-WIGOR” w Przykopie, 

- Magdalena Burghardt – Dyrektor Oddziału Banku Spółdzielczego w 

Padwi Narodowej, 

- podinsp. Tomasz Grazda – Komendant Powiatowy Policji  

w Mielcu, 

- asp. szt. Mariusz Kalicki – Komendant Komisariatu Policji w Tuszowie 

Narodowym,  

- sołtysi, 

- Grzegorz Bezdzietny – informatyk w Urzędzie Gminy w Padwi 

Narodowej. 

(jak na liście obecności stanowiącej załącznik do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Mieleckiego i Gminy Padew Narodowa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew 

Narodowa na 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/204/21 Rady 

Gminy w Padwi Narodowej z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na zadanie  pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1 647R relacji Padew Narodowa 
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Przybyły – Rożniaty polegająca na budowie chodnika w km 0 + 550 – 1 + 

600 w m. Padew Narodowa”. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIII/205/21 z dnia 

30 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1 121R 

relacji Rożniaty – Przykop polegająca na budowie chodnika w km 13 + 

460 – 13 + 910 w m. Rożniaty”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIII/206/21 z dnia 

30 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla  Powiatu 

Mieleckiego na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1 135R 

relacji Padew Narodowa – Przykop polegająca na budowie chodnika w 

km 0 + 000 – 1 + 470 w m. Padew Narodowa”.  

10.  Podjęcie w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/207/21 z dnia 30 grudnia 

2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1 135R 

relacji Padew Narodowa  – Przykop  polegająca na budowie chodnika w 

km 4 + 200 – 4 + 500 w m. Domacyny”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Padew 

Narodowa do zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji o wartości  przekraczającej granicę ustaloną w budżecie gminy 

na 2023 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 

obliczenia wysokości podatku rolnego na 2023 rok.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Padew Narodowa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zwolnień w podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Padew Narodowa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na terenie Gminy Padew Narodowa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, będącej podstawą do ustalenia zwrotu kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do placówek oświatowych.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz 

stawki za pojemnik lub worek. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług kanalizacyjnych 

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków  na podstawie zawartych 

umów z Zakładem Wodociągów i Usług Komunalnych w Padwi 

Narodowej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Padew Narodowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie działań Wójta 

Gminy Solina. 

22.  Informacja Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy w zakresie analizy 

oświadczeń majątkowych.  

23. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków podjętych 

na poprzedniej sesji   

oraz ze swojej działalności w okresie między sesjami. 

24. Interpelacje radnych,  wolne wnioski i zapytania. 

25. Zamknięcie XXIX sesji Rady Gminy. 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 14:15 i trwały bez przerwy do  godziny 

17:00. 

 

 

Ad. 1 
 

Przewodniczący Rady Gminy – p. Janusz Bik– otworzył obrady XXIX sesji 

Rady Gminy VIII kadencji. Powitał radnych i wszystkich obecnych na sali 

obrad.  

Następnie przystąpiono do stwierdzenia prawomocności obrad dzisiejszej sesji. 

Po zalogowaniu się wszystkich obecnych radnych do elektronicznego systemu 

do przeprowadzania głosowania Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w 

obradach sesji uczestniczy 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych, co stanowi 

wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 2 

 

Porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z materiałami do poszczególnych 

punktów obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy pan Wójt lub radni chcieliby wnieść 

uwagi bądź propozycje do przedstawionego porządku obrad.  

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych,  głosów przeciwnych   

i wstrzymujących się nie było.  

Porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy w Padwi Narodowej został przyjęty 

jednogłośnie. 
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                                                             Ad.  3 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że osobiście zapoznał się z treścią 

protokołu z ostatniej i przedostatniej sesji i nie wnosi do nich uwag. Protokoły 

jego zdaniem odzwierciedlają przebieg obrad sesji. Dodał, że są one do wglądu 

w Biurze Rady i każdy zainteresowany mógł się zapoznać z ich treścią. Poza 

tym są także dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej gminy. 

Znajdują się także na sali obrad dzisiejszej sesji. 

  

W tym miejscu zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy zgłaszają uwagi do 

treści protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 

protokoły z ostatnich sesji zostały przyjęte przez aklamację. 

 

 

Ad.  4  

 

W tym punkcie p. Anna Uzar – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. I. 

Łukasiewicza w Padwi Narodowej przedstawiła informację o realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 (stanowi ona załącznik do protokołu). 

 

Następnie głos zabierali p. Janusz Bik – Przewodniczący Rady Gminy i p. 

Robert Pluta – Wójt Gminy Padew Narodowa, którzy zwrócili uwagę na dobrą 

pracę gminnej oświaty i podziękowali za zaangażowanie szkoły w różnego 

rodzaju uroczystości gminne. 

Głos zabrał także p. Grzegorz Piechota, radny i członek Komisji Oświatowo-

Socjalnej, który wyraził nadzieję, że oświata gminna nadal podążać będzie w 

dotychczas obranym kierunku, a dodatkowo dopracuje jeszcze formę kształcenia 

zdalnego.  

 

Ad.  5 

 

 

W tym punkcie zaproszony na sesję Komendant Powiatowy Policji w Mielcu 

podinsp. Tomasz Grazda – Komendant Powiatowy Policji w Mielcu – 

przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 

mieleckiego z uwzględnieniem zdarzeń na terenie Gminy Padew Narodowa 

(analiza stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Następnie głos zabrał komendant Komisariatu Policji w Tuszowie Narodowym 

asp. szt. Mariusz Kalicki , który omówił stan bezpieczeństwa publicznego na 
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terenie Gminy Padew Narodowa (informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 
W dyskusji głos zabierali: 

 

- p. Dawid Uzar – radny z Padwi Narodowej – zwracał uwagę na bardzo ważną 

kwestię jaką jest profilaktyka narkotykowa w szkole podstawowej i konieczność 

prowadzenia przeszkoleń w tym temacie. Ważne są wszelkiego rodzaju 

spotkania i prelekcje. 

 

W odpowiedzi p. Komendant Powiatowy Policji poinformował, że prelekcja 

tego typu będzie przeprowadzona w szkole podstawowej w dniu 15 grudnia br. 

 

- p. Jan Paterak – radny z Zadusznik – poruszył problem wałęsających się psów 

i pytał o wysokość kary dla właścicieli takich psów. Pytał też jakie działania 

podjął pan Komendant w kierunku znacznej poprawy bezpieczeństwa kibiców 

na meczach Stali Mielec. 

 

Odpowiadając na postawione pytania p. Komendant Powiatowy Policji 

poinformował, że kara dla właścicieli wałęsających się psów wynosi od 20 do 

500 złotych. W kwestii bezpieczeństwa na stadionie powiedział, że jest do dla 

niego priorytet i zawsze będzie dążył do podejmowania takich działań, które to 

bezpieczeństwo w możliwie najlepszy sposób zapewnią. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy p. Robert Pluta, który podkreślił dobrą 

współpracę  gminy z Komendą Powiatową Policji w Mielcu i Komisariatem 

Policji w Tuszowie Narodowym. Zwracał uwagę na konieczność zwiększenia 

ilości patroli na drodze wojewódzkiej. Mówił też o działaniach związanych z 

odtworzeniem posterunku policji w Padwi Narodowej. Teraz ruch należy do 

komendy głównej i wojewódzkiej policji. 

 

Komendant Powiatowy Policji potwierdził, że posterunek policji w Padwi 

Narodowej powinien zostać przywrócony. 

 

Na zakończenie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik, który 

podziękował panom komendantom za przybycie na sesję i przedstawienie 

informacji. 
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Ad.  6 

 

Skarbnik Gminy – p. Joanna Skopińska-Mycek – przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew Narodowa na 

rok 2022.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju Gospodarczego p. 

Piotr Kędzior stwierdził, że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała wprowadzane zmiany do budżetu Gminy Padew Narodowa.  

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”)  podjęła 

                                                    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

u c h w a ł ę nr XXIX/247/22  

 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew Narodowa na rok 2022 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.  7, 8,9,10 

 

Skarbnik Gminy – p. Joanna Skopińska-Mycek – przedstawiła i omówiła 

projekty czterech uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego. 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag do przedstawionych projektów uchwał 

Przewodniczący Rady Gminy poddał je kolejno pod glosowanie. 

 

Jako pierwszą głosowano uchwałę nr XXIX/248/22  w sprawie zmiany uchwały 

nr XXIII/204/21 Rady Gminy w Padwi Narodowej z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na zadanie  pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1 647R relacji Padew Narodowa Przybyły – 

Rożniaty polegająca na budowie chodnika w km 0 + 550 – 1 + 600 w m. Padew 

Narodowa”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”)  podjęła 
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u c h w a ł ę  nr XXIX/248/22  

 

w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/204/21 Rady Gminy w Padwi Narodowej  

z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na zadanie  pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1 647R relacji 

Padew Narodowa Przybyły – Rożniaty polegająca na budowie chodnika w km 0 

+ 550 – 1 + 600 w m. Padew Narodowa” (uchwala stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Jako drugą  głosowano uchwałę nr XXIX/249/22  w sprawie uchylenia uchwały 

nr XXIII/205/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Mieleckiego na zadanie pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1 121R relacji Rożniaty – Przykop polegająca na budowie 

chodnika w km 13 + 460 – 13 + 910 w m. Rożniaty”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”)  podjęła 

                                                    

u c h w a ł ę  nr XXIX/249/22  

 

w sprawie uchylenia uchwały nr XXIII/205/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na zadanie pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1 121R relacji Rożniaty – Przykop polegająca 

na budowie chodnika w km 13 + 460 – 13 + 910 w m. Rożniaty”. (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Jako trzecią głosowano uchwałę nr XXIX/250/22  w sprawie uchylenia uchwały 

nr XXIII/206/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla  Powiatu Mieleckiego na zadanie pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1 135R relacji Padew Narodowa – Przykop polegająca na 

budowie chodnika w km 0 + 000 – 1 + 470 w m. Padew Narodowa”.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”)  podjęła 

                                                    

u c h w a ł ę  nr XXIX/250/22  

 

w sprawie uchylenia uchwały nr XXIII/206/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla  Powiatu Mieleckiego na zadanie pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1 135R relacji Padew Narodowa – Przykop 

polegająca na budowie chodnika w km 0 + 000 – 1 + 470 w m. Padew 

Narodowa” (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
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Jako czwartą głosowano uchwałę nr XXIX/251/22  w sprawie zmiany uchwały 

nr XXIII/207/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Mieleckiego na zadanie pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1 135R relacji Padew Narodowa  – Przykop  polegająca na 

budowie chodnika w km 4 + 200 – 4 + 500 w m. Domacyny”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”)  podjęła 

                                                    

u c h w a ł ę  nr XXIX/251/22  

 

w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/207/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na zadanie pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1 135R relacji Padew Narodowa  – Przykop  

polegająca na budowie chodnika w km 4 + 200 – 4 + 500 w m. Domacyny”. 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.  11 

 

Skarbnik Gminy p. Joanna Skopińska-Mycek – przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie  upoważnienia Wójta Gminy Padew Narodowa do zaciągania 

zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości  przekraczającej 

granicę ustaloną w budżecie gminy na 2022 r. 

 

Dodatkowych informacji w tym temacie udzielił p. Robert Pluta – Wójt Gminy. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się” ) podjęła                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 

u c h w a ł ę nr XXIX/252/22 

 

w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Padew Narodowa do zaciągania 

zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości  przekraczającej 

granicę ustaloną w budżecie gminy na 2022 r. (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 
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Ad.  12 i 13 

 

Przed przystąpieniem do omawiania uchwał podatkowych głos zabrał p. Robert 

Pluta – Wójt Gminy, który powiedział, że przy ustalaniu stawek podatkowych 

na przyszły rok chcieliśmy utrzymać możliwie najniższe podwyżki podatków 

dla mieszkańców. Zdecydowaliśmy wspólnie z panią Skarbnik i Konwentem 

seniorów o podniesieniu dotychczasowych stawek podatkowych o 9,8%. 

Pozostawiliśmy dotychczasowe zwolnienia podatkowe, w tym zwolnienia 

mieszkańców od domów. Dopłacamy także 1 złoty do każdego metra 

sześciennego ścieków. Z tego tytułu ponad 350 tysięcy złotych pozostaje w 

kieszeniach naszych mieszkańców. 

 

Następnie Skarbnik Gminy p. Joanna Skopińska-Mycek omówiła projekty 

uchwał w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia podatku  

rolnego na 2023 rok i w sprawie podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Padew Narodowa. 

 

Następnie głos zabierali przewodniccy stałych komisji resortowych Rady Gminy 

(p. Teresa Mazur, p. Marian Rup i p,. Piotr Kędzior) oraz Przewodniczący 

Konwentu Sołtysów (p. Edward Kołek). 

Wszyscy oni stwierdzili, że proponowane podwyżki podatków zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez komisje i konwent sołtysów. 

 

Ponieważ nikt więcej nie zabierał głosu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 

obliczenia podatku  rolnego na 2023 rok .   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

 

u c h w a ł ę nr XXIX/253/22 

 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia podatku  rolnego na 

2023 rok  (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie podatku od nieruchomości na terenie Gminy Padew Narodowa. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
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u c h w a ł ę nr XXIX/254/21 

 

w sprawie podatku od nieruchomości na terenie Gminy Padew Narodowa (jak 

załącznik do protokołu). 

 

Ad. 14 

 

Wójt Gminy p. Robert Pluta przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie  

dokonania zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Gminy Padew 

Narodowa. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

u c h w a ł ę nr XXIX/255/22 

 

w sprawie  dokonania zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Padew Narodowa (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.  15 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia wysokości podatku od środków transportowych na terenie Gminy 

Padew Narodowa została szczegółowo omówiona na posiedzeniach 

poszczególnych komisji i nie ma potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 
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u c h w a ł ę nr XXIX/256/22 

 

w sprawie określenia wysokości podatku od środków transportowych na terenie 

Gminy Padew Narodowa (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.  16 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, będącej podstawą do ustalenia 

zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do 

placówek oświatowych została szczegółowo omówiona na posiedzeniach 

poszczególnych komisji i nie ma potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

u c h w a ł ę nr XXIX/257/22 

 

w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, będącej podstawą do 

ustalenia zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych do placówek oświatowych (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

 

Ad.  17 

 

Wójt Gminy p. Robert Pluta omówił projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki 

opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek. 

 

Ponieważ nikt nie zabierał głosu Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 
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u c h w a ł ę nr XXIX/258/22 

 

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek (jak 

załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.  18 

 

Wójt Gminy p. Robert Pluta omówił projekt uchwały w sprawie dopłaty dla 

odbiorców usług kanalizacyjnych w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków  na podstawie zawartych umów z Zakładem Wodociągów i Usług 

Komunalnych w Padwi Narodowej. 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

u c h w a ł ę nr XXIX/259/22 

 

w sprawie dopłaty dla odbiorców usług kanalizacyjnych w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków  na podstawie zawartych umów z Zakładem 

Wodociągów i Usług Komunalnych w Padwi Narodowej (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Ad.  19  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Gminy Padew Narodowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2023 r. została szczegółowo omówiona na posiedzeniach poszczególnych 

komisji i nie ma potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie  (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła 
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u c h w a ł ę nr XXIX/260/22 

 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Padew Narodowa z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 r. (jak załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.  20 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 została 

szczegółowo omówiona na posiedzeniach poszczególnych komisji i nie ma 

potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy stosunkiem głosów (15 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”,0  głosów „wstrzymujących się”) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

u c h w a ł ę nr XXIX/261/22 

 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 (jak 

załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.  21 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

rozpatrzenia petycji w sprawie działań Wójta Gminy Solina została szczegółowo 

omówiona na posiedzeniach poszczególnych komisji i nie ma potrzeby jej 

referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 



 14 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu, Przewodniczący 

Rady Gminy poddał uchwałę  pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie  (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”,0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

u c h w a ł ę nr XXIX/262/22 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie działań Wójta Gminy Solina (jak 

załącznik do protokołu). 

 

Ad.  22 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik przedstawił informację w zakresie 

analizy oświadczeń majątkowych dotyczących radnych. 

Następnie Wójt Gminy p. Robert Pluta przedstawił informację w zakresie 

analizy oświadczeń majątkowych dotyczących skarbnika gminy, sekretarza 

gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz pracowników wydających 

decyzje administracyjne w imieniu wójta. 

(Obie informacje stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.  23 

 

Wójt Gminy p. Robert Pluta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał i 

wniosków podjętych na ostatniej i przedostatniej sesji Rady Gminy oraz ze 

swojej działalności  w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu). 

Wójt poinformował także o prowadzonych bieżących pracach inwestycyjnych 

na kanale Potok Rów. 

 

Ad. 24 

 

W interpelacjach i wolnych wnioskach głos zabierali: 

 

- p.  Jan Pieróg – radny z Padwi Narodowej - złożył wniosek, aby przy 

uroczystościach upamiętniających Walentego Kobyrę uczestnika walk pod 

Monte Cassino upamiętnić także innego żołnierza polskiego, który pochodził  

z naszej gminy a dokładnie z Przykopa chodzi tu o Walentego Habzdę 

urodzonego w 1900 roku. Na początku wojny dostał się do niewoli rosyjskiej, 

potem przeniknął do armii gen. Andresa i wraz z nią przeszedł cały szlak przez 

Bliski Wschód, Turcję, północną Afrykę, brał udział w walkach pod Tobrukiem 

i potem pod Monte Cassino - był plutonowym. Następnie przedostał się do 
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Wielkiej Brytanii. Do Polski powrócił w 1948 r. przypłynął do Gdańska  

statkiem, zaraz potem na kilka tygodni został aresztowany. W latach 60-tych w 

szkole podstawowej w Przykopie przedstawiał fakty historyczne i opowiadał o 

walkach, w których uczestniczył. Pan radny prosi o upamiętnienie żołnierza  i 

dopisanie Go do uroczystości w Zarówniu jako kolejnego bohatera walk pod 

Monte Cassino, a także o wzmiankę na tablicy na pomniku. 

 

- p. Teresa Mazur – radna z Kębłowa - przychyliła się do wniosku Pana Jana 

Pieroga i potwierdziła relacją od swojego męża, że Walenty Habzda w szkole 

podstawowej w Przykopie opowiadał o swoich doświadczeniach wojennych.  

Z jego najbliższych żyje tylko syn, który też jest już leciwy i mieszka na Śląsku. 

Pani radna prosiła, aby nie zapomnieć o takich osobach. Prosiła także, aby 

upamiętnić i zapisać wszystkich członków ZBoWiD-u. 

 

- p. Jan Paterak n- radny z Przykopa - odnosząc się do w/w wniosków 

stwierdził, że uczestników walk pod Monte Cassino było dużo więcej w naszej 

gminie i z tego co wie jednym z nich był ojciec byłego sołtysa wsi Przykop Jana 

Ruły. Prosił, aby rozeznać i wyróżnić wszystkich żołnierzy, upamiętnić 

wszystkich nikogo nie pomijać. 

 

- p. Bożena Napieracz – radna z Przykopa - potwierdziła, że w Przykopie 

mieszkał Walenty Habzda, który był uczestnikiem walk w II wojnie światowej i 

przeszedł tę trudną wojenną drogę. Pani radna ma taki pomysł, żeby upamiętnić 

żołnierza w formie ławeczki na terenie byłej szkoły obok pomnika. Nadmieniła, 

że jeśli będą odbywały się prace przy pomniku odnoszącym się do  X rocznicy 

odzyskania niepodległości, to wtedy będzie okazja do upamiętniania 

wspomnianego żołnierza. 

 

- p. Dawid Uzar – radny z Padwi Narodowej - złożył następujące wnioski do 

budżetu na rok 2023, są to zadania, które mają bezpośredni wpływ na poprawę 

bezpieczeństwa i jakość życia mieszkańców: 

- podjęcie działań do podłączenia Internetu stacjonarnego światłowodowego w 

Padwi Narodowej – Bór od wiaduktu kolejowego w kierunku Tarnobrzega tj. od 

nr 123 do 231. 

- wystąpienie z wnioskiem do WZD w Rzeszowie o zaprojektowanie i 

wybudowanie chodnika ok. 60 m przy drodze nr 985 od rzeki Babulówka do 

przystanku i potem wyznaczenie i usytuowanie przejścia dla pieszych. Jest to 

bardzo ważna kwestia gdyż w tej części Padwi nie ma bezpiecznego przejścia na 

drugą stronę ruchliwej jezdni. 

Następnie złożył interpelację dotyczącą wystąpienia do Powiatowego Zarządu 

Dróg o zmianę błędnego i zarazem absurdalnego oznakowania drogi powiatowej 

nr 1 135 R relacji Padew Narodowa – Przykop na granicy administracyjnej 

Padwi Narodowej i Wojkowa. Jadąc od strony linii kolejowej LHS przez 
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postawienie znaku pionowego D 42 „obszar zabudowany”, co oznacza wjazd na 

obszar zabudowany oraz braku odwołania tego znaku od ul. Jasnej jadąc od 

Padwi Narodowej w stronę Wojkowa /ul. I. Łukasiewicza/. Według wniosku 

Pana radnego obecne oznakowanie nie spełnia żadnej przesłanki zawartej w 

przepisach prawa, w związku z czym postawienie znaku D 42 na terenie 

niezabudowanym/początek lasu jest bezzasadne, a grozi kierowcom wysokim 

mandatem i punktami karnymi. 

Następna interpelacja dotyczy zabezpieczenia środków na rozbiórkę budynku 

gospodarczego obok posesji  Ś. P. P. Wieczerzaka. Budynek jest wybudowany 

w pasie drogi gminnej i powinien być jak najszybciej usunięty, poprawi się  

widoczność, a w perspektywie kilku lat Pan Wójt postara się, aby budynek 

mieszkalny po Panu Wieczerzaku został również usunięty, a wtedy można by 

było przedłużyć chodnik i infrastruktura byłaby na dużo wyższym poziomie.  

 

Złożył zapytanie odnośnie przystanku na kolei biegnącej przez Padew 

Narodową. W innych miejscowościach w kierunku Mielca przystanki są już 

ukończone, praktycznie oddane do użytkowania, a w Padwi nic się nie dzieje, 

nie da się tam dojechać, chyba że rozjechaną polną drogą. Jest tam  jeszcze stary 

przystanek, stare oświetlenie, Pan radny prosi o zasięgnięcie informacji od 

inwestora, na jakim etapie jest przebudowa i kiedy inwestycja zostanie 

zakończona. 

W imieniu mieszkańców Padew Narodowa Bór P. radny prosił o dalsze 

zabieganie i skuteczne rozmowy z Burmistrzem Miasta i Gminy Baranów 

Sandomierski w sprawie przebudowy drogi transportu rolnego na tzw. Gęsią 

Krzywdę. Pan radny uważa, że w perspektywie najbliższych kilku lat zasadne 

jest tam wybudowanie drogi asfaltowej łączącej Padew Narodową ze 

Skopaniem, a to byłoby impulsem do powstania nowego osiedla 

mieszkaniowego i rozwoju obydwu sąsiadujących ze sobą gmin. 

 

- p.  Bożena Napieracz – radna z Przykopa - złożyła wniosek do Starostwa 

Powiatowego w Mielcu o uzupełnienie barierek ochronnych przy drodze 

powiatowej nr 1121 R relacji Gawłuszowice – Suchorzów przy zbiorniku 

wodnym tzw. Starorzecze w Przykopie oraz przy drodze relacji Przykop - 

Padew Narodowa  w miejscowości Przykop, w związku z poprawieniem 

przepływu wody w zbiornikach małej retencji bariery są niezbędne do 

poprawienia bezpieczeństwa użytkownikom drogi. 

Złożyła też wniosek do Pana Wójta Gminy Padew Narodowa o przebudowę 

drogi gminnej  od Senior Wigor do pastwiska obok byłego sołtysa Ruła Jan. 

Droga jest w bardzo złym stanie, popękany asfalt i załamania w kilku miejscach. 

Droga ta jest mocno użytkowana i była budowana po przeprowadzeniu 

kanalizacji. 
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Ad.  25 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik podziękował wszystkim za udział w 

sesji i za rzeczową dyskusję , a następnie zamknął obrady XXIX sesji Rady 

Gminy w Padwi Narodowej VIII kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

                                                                                                                                                    

Protokółował :                                                                                                

Ryszard Gancarz                                                                    
insp. ds. obsługi Rady Gminy                                                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


